
2021D20130 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat heeft een aantal 
vragen voorgelegd aan de Minister over het Jaarverslag van het 
Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat 2020 (Kamerstuk 
35 830 XII-1, nr. 1). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Agnes Mulder 

De griffier van de commissie,
Rijkers 

 
 
 
 
 
 
nds-tk-2021D20130 1



Nr Vraag 

1 Kan in een overzicht per jaar worden weergegeven welke kosten er 
de afgelopen 10 jaar zijn gemaakt voor de Inspectie Leefomgeving 
en Transport (ILT)? Kan in dit overzicht een onderscheid gemaakt 
worden tussen de verschillende programma’s die in het Meerjaren-
plan (Mjp) 2020–2024 staan? Kan per jaar ook worden weergege-
ven hoeveel fte de ILT heeft en hoeveel mensen werkzaam zijn bij 
de ILT, onderverdeeld in onderdelen: inspecties, het houden van 
audits, het afhandelen van incidenten/voorvallen, het doen van 
onderzoek, vergunningverlening, afhandeling meldingen en 
afhandeling vragen? 

2 Hoeveel vacatures zijn er bij ILT? Hoeveel fte is er nodig om 
maatschappelijke risico’s nagenoeg uit te sluiten? 

3 Kunt u in het kader van het stimuleren van thuiswerken aangeven 
hoe, dus met welke maatregelen en in samenwerking met welke 
werkgevers en regionale overheden, u dit aanpakt? 

4 Kunt u aangeven wanneer de decentralisatie van de sprinterdienst 
Zwolle-Leeuwarden is afgerond en deze lijndienst kan worden 
overgedragen aan de provincie Friesland? 

5 Kunt u aangeven wat de resultaten zijn van het onderzoek naar de 
trage-energievoorziening voor een betere dienstregeling met meer 
en langere treinen dat ProRail heeft gedaan? Is het al bekend op 
welke trajecten langere treinen ingezet kunnen worden? 

6 Zijn alle woningen die voor de saneringsoperatie in aanmerking 
kwamen gesaneerd? Zo nee, is er voldoende geld over voor de 
sanering van de resterende woningen? 

7 Wat is de stand van zaken en planning van de uitwerking van het 
Uitvoeringsprogramma Waddengebied 2021–2026? Welke partijen 
zijn betrokken bij deze uitwerking? 

8 Welke concrete doelstellingen zijn opgenomen in het integrale 
beheerplan van de Beheerautoriteit Waddenzee? 

9 Zijn er meerdere redenen aan te wijzen van de toename in 
verkeersslachtoffers dan alleen de vergrijzing? 

10 Kunt u uitleggen waarom de gemiddelde CO2-uitstoot van 
nieuwverkochte voertuigen in de Europese Unie stijgt, terwijl deze 
in Nederland daalt? 

11 Waarom is er niet voor gekozen om de verschillende onderwerpen 
in het klanttevredenheidsonderzoek over het openbaar vervoer in 
clusters te bevragen, gezien het feit dat de cijfers van 2018 en 2019 
nu onvergelijkbaar zijn met die van voorgaande jaren? 

12 Hoe hoog was het percentage medewerkers dat slachtoffer was 
van strafbare en niet-strafbare incidenten in de voorgaande jaren? 
Was dit vergelijkbaar met het aantal incidenten in 2018? 

13 Hoe is het begrotingsverschil in bijdragen aan medeoverheden 
ontstaan? 

14 Blijft het plafond voor het aantal vliegbewegingen hetzelfde als in 
2015 afgesproken zolang er geen nieuw Luchthavenverkeersbesluit 
(LVB) ligt? 

15 Wat zijn de actuele trends in het aantal vliegbewegingen? Ziet u 
een stijging plaatsvinden? 

16 Wat wordt er concreet gedaan om het risico op vogelaanvaringen 
te reduceren? Is er op andere vliegvelden een vergelijkbaar 
convenant als op Schiphol? 

17 Hoe monitort u het Field Lab-experiment in de Haarlemmermeer? 
18 Wat is de rol van het Ministerie van IenW bij het voorkomen van 

scheepsongevallen? 
19 Welke maatregelen zijn er in 2020 genomen om de kans op 

ongelukken zoals met de MSC Zoë te voorkomen? 
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20 Zijn de coalities van gelijkgezinde landen vooral EU-lidstaten of 
ook andere landen? 

21 Kunt u toelichten in hoeverre u maatregelen kunt nemen als de 
inbreng van partners en andere bedrijven uitblijven en uw ambities 
met betrekking tot milieubeleid, door de hoge mate van verweven-
heid met de internationale arena, niet kunnen worden 
gerealiseerd? 

22 Kunt u uitleggen hoe de afweging wordt gemaakt om te bepalen 
welke (inter)nationale organisaties bijdragen krijgen? 

23 Kunt u de betekenis van doorbraakprojecten verduidelijken? Zo ja, 
zou u hier een voorbeeld van kunnen geven? 

24 Hoe zijn de criteria voor een gezonde en veilige leefomgeving 
objectief meetbaar? 

25 Wanneer is de overgang van ProRail tot een publiekrechtelijk 
zelfstandig bestuursorgaan (zbo) afgerond?
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